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Protokół nr XXIII/2012 

z sesji Rady Gminy Dębowiec 
w dniu 13 listopada 2012r.  

Radni wraz z materiałami na sesję otrzymali następujący porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania radnych. 
3. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Dębowiec. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

w 2013 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie: opłaty od posiadania psów w 2013 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia opłaty targowej na terenie gminy Dębowiec w 2013 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowej oznaczonej jako 90/1 w Ogrodzonej. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały 150/XX/2012r. Rady Gminy Dębowiec z dnia 28 

sierpnia 2012r. w sprawie nadania nazw ulic drogom publicznym na terenie sołectwa Simoradz w 
Gminie Dębowiec. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji 
przez Wójta Gminy Dębowiec. 

11. Sprawozdanie z działalności wójta. 
12. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 30 października 2012r. 
13. Wolne wnioski i zakończenie sesji. ` 

 
Ad . 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad  
XXIII Sesję Rady Gminy Dębowiec w dniu 13 listopada 2012r. otworzył Marian Matejczuk – 
Przewodniczący Rady Gminy. Obecnych 15 radnych – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. Przewodniczący RG zaproponował, aby na wniosek Wójta: 
- pkt 2 omówić łącznie z pkt.3. 
- dodać do porządku obrad projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przejazdu i przechodu -  i omówić go jako pkt. 11.  
Radni jednogłośnie opowiedzieli się za zmienionym porządkiem obrad. 
Na protokolanta Przewodniczący RG  powołał Dorotę Krzyżanek. Radni nie wnieśli uwag.  
 

Ad.2, 3 

Zapytania Radnych, Odpowiedzi na zapytania Radnych 

Radny R. Kłoda: 

W związku z dużą ilością włamań i kradzieży na terenie prywatnych posesji proszę o interwencję w 

tej sprawie i rozeznanie, czy jest możliwe wzmożenie patroli Policji na terenie Gminy. 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Sprawa zostanie zgłoszona na Komisariat Policji. 

Radny K. Kozieł: 

Czy jest możliwość aby informację o rozpoczęciu modernizacji ewidencji gruntów i budynków w 

gminie Dębowiec rozpowszechnić w większym stopniu, również na tablicach informacyjnych w 

sołectwach, gdyż cześć mieszkańców nie jest właściwie poinformowana? 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 
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Informacja w tej sprawie była dostępna w trzech miejscach: na stronie internetowej Urzędu Gminy, 

na tablicach ogłoszeń w sołectwach oraz na sesji Rady Gminy. Jeżeli istnieje taka konieczność, 

powtórzymy kampanię informacyjną. 

Radny B. Brudny: 

Proszę o przybliżenie Radnym informacji dotyczącej przejęcia drogi DK1 przez Powiat. 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział:  

Na ostatniej sesji Rady Powiatu Cieszyńskiego było przyjęte oświadczenie w tej sprawie, które 

Przewodniczący przeczyta w wolnych wnioskach.  

Radny M. Gajdacz: 

Czy jest możliwość, aby mieszkańcy umieszczali numery swoich posesji w widocznych miejscach na 

budynku, gdyż brak takiego oznaczenia utrudnia dojazd do danej posesji. 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Taka akcja była przeprowadzana wcześniej, jednak nie ma zbyt wielu możliwości, aby egzekwować 

ten obowiązek. 

Radny G. Cymorek: 

Czy zostało wysłane pismo do Energetyki w sprawie usuwania wrastających drzew w linie 

energetyczne? 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Informację w tej sprawię przedstawię w sprawozdaniu z działalności Wójta. 

Ad.4 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 
A. Kulesza przedstawił Radnym prezentację proponowanych stawek podatku. Prezentacja była 
również przedstawiona i dyskutowana na Komisji Budżetu. 
Przewodniczący Komisji Budżetu K. Kozieł oświadczył, że Komisja nie była w kwestii podatków 
jednomyślna. Zaznaczył, że dobór stawek nie był łatwy, gdyż przyszły rok również będzie trudny. 
Nie znamy m.in. skutków finansowych dotyczących odbioru odpadów przez Gminę. 
Radny M. Trombik zgłosił wątpliwość, jak mają się zaprezentowane stawki do materiałów 
otrzymanych na sesję. 
Ostatecznie przyjęte zostały 2 propozycje: propozycja Wójta zawarta w materiałach na sesję oraz 
stawki zaproponowane przez Komisję budżetu. Radni w wyniku głosowania do projektu uchwały 
przyjęli stawki zaproponowane przez komisję budżetu. 
Radny G. Cymorek podsumował, że Komisja Budżetu proponując stawki brała pod uwagę nie tylko 
aspekt ekonomiczny, lecz przede wszystkim aspekt społeczny. Dlatego niektóre stawki pozostały na 
poziomie niezmienionym w stosunku do roku bieżącego. 
Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała nr 179/XXIII/2012 w sprawie w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Dębowiec została podjęta przy 9 głosach „za”, 4 głosach sprzeciwu i 
2 głosach wstrzymujących. 
 

Ad.5 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 
Stawki wzrastają o 4%, czyli o dopuszczalną wartość związaną z inflacją. 
Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała nr 180/XXIII/2012 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych w 2013 r. została podjęta jednogłośnie. 
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Ad.6 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 
Proponujemy pozostawić opłatę w niezmienionej wysokości. 
Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała nr 181/XXIII/2012 w sprawie opłaty od posiadania psów w 2013 r. została podjęta 

jednogłośnie. 
 
Ad.7 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 
Proponujemy wzrost opłaty o 4% w stosunku do roku bieżącego. 
Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała nr 182/XXIII/2012 w sprawie ustalenia opłaty targowej na terenie gminy Dębowiec w 2013 

r. została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.8 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 
Postanowieniem Sadu Rejonowego w Cieszynie Wydziału I Cywilnego z dnia 23.07.2012 r., sygn. 
akt I Ns 1290/11 w sprawie zasiedzenia z dniem 28.05.2005 r. nieruchomości położonej w 
Ogrodzonej dokonano podziału działki 90/1 na działki 90/6 i 90/7. W celu zapewnienia prawnego 
dojazdu do ww. nieruchomości gruntowej, dokonano kolejnego podziału, w wyniku którego uległo 
zmianie oznaczenie nieruchomości z 90/7 na 90/8 i 90/9, z równoczesna zmianą jej powierzchni. W 
związku z powyższym, należy zmienić uchwałę w ten sposób, aby przedmiotem zbycia stała się 
działka 90/9. 

Uchwała nr 183/XXIII/2012 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w 

drodze przetargu nieruchomości gruntowej oznaczonej jako 90/1 w Ogrodzonej została podjęta 
jednogłośnie. 
 

Ad.9 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 
W związku z wnioskami mieszkańców sołectwa Simoradz dotyczącymi zmiany nazwy 2 ulic, 
proponujemy przychylić się do tych wniosków i dokonać stosownych zmian w uchwale. Tak więc § 1 
pkt. 8 przyjmuje brzmienie : „ul. Urocza -dla  drogi publicznej nr ew. 1083/1, drogi bocznej drogi 
gminnej nr 686 601 S, oraz § 1 pkt. 9 przyjmuje brzmienie:  „ul.  Długa -dla  drogi publicznej 
gminnej nr  686 603 S nr ew. 1085, 1090/2, 1094. 
 

Uchwała nr 184/XXIII/2012 w sprawie zmiany uchwały 150/XX/2012r. Rady Gminy Dębowiec z dnia 

28 sierpnia 2012r. w sprawie nadania nazw ulic drogom publicznym na terenie sołectwa Simoradz w 
Gminie Dębowiec została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.10 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 
W związku z koniecznością wniesienia w formie aportu do Spółki Wodociągi Ziemi Cieszyńskiej  
Sp. z o.o. z siedzibą w Ustroniu mienia Gminy Dębowiec oraz objęcia przez Gminę udziałów w 
podwyższonym kapitale zakładowym tej spółki udziałów proponujemy określić zasady wnoszenia 
przez Wójta Gminy Dębowiec udziałów i wkładów pieniężnych i niepieniężnych Gminy Dębowiec do 
spółek kapitałowych: 
 

Uchwała nr 185/XXIII/2012 w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i 

akcji przez Wójta Gminy Dębowiec  została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.11 

Projekt uchwały omówił Z-ca Wójta Gminy A.Kulesza 
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Uchwała dotyczy budynku ośrodka zdrowia w Ogrodzonej. W przypadku nabycia przez Gminę 
Dębowiec działek gruntu oznaczonych geodezyjnie jako 88/2 i 103/3, położonych w Ogrodzonej, 
proponujemy wyrazić zgodę na obciążenie ich służebnością przejazdu i przechodu, na rzecz 
właścicieli nieruchomości 88/3 i 103/4 w Ogrodzonej. 
 

Uchwała nr 186/XXIII/2012 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu i 

Przechodu została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.12 

Wójt Gminy w swoim sprawozdaniu przedstawił następujące sprawy: 

- udziału w Uroczystej Sesji Samorządów w dniu 11 listopada br. 

- bieżące sprawy 

- zostały zgłoszone do wycinki drzewa wrastające w linie energetyczne 

Ad.13 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 30 października 2012r. 

Protokół z sesji Rady Gminy w dniu 30 października 2012 został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.14 

Wolne wnioski i zakończenie sesji.  
Przewodniczący odczytał pisma w następujących sprawach: 
 
- Oświadczenie Rady Powiatu nr O/XXVI/2/12 z dnia 30 października 2012r.w sprawie zaliczenia 
odcinka byłej drogi krajowej DK-1 do kategorii dróg powiatowych. Treść oświadczenia stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Wójt wyjaśnił, że wystąpił do zarządu Powiatu o uregulowanie spraw dróg. Konsekwencją tych 
ustaleń jest przyjęte przez Powiat powyższe oświadczenie. 
Przewodniczący zaproponował, aby w pracach Komisji zajmujących się tą sprawą uczestniczyli 
również przewodniczący Komisji danej Rady Gminy 
 
- od firmy  Tros- Eko sp. z o.o z Ustronia z dnia 07.11.2012r. w sprawie rozważenia możliwości 
utworzenia punktu selektywnej zbiórki odpadów w Goleszowie .Treść pisma stanowi załącznik nr 3 
do niniejszego protokołu. 

 

Na tym zakończono XXIII sesję Rady Gminy Dębowiec. 

 

 

Protokołował:        Obradom przewodniczył: 

Dorota Krzyżanek             Marian Matejczuk 
               


